

*Ordered*, That Mr. *Bedard* do carry the said Bill to the Legislative Council, and desire their concurrence.

An engrossed Bill to provide for the nomination and appointment of Parish and Town Officers within the Seigniories and Townships of this Province, was read for the third time.

*Resolved*, That the Bill do pass.

*Ordered*, That Mr. *Child* do carry the said Bill to the Legislative Council, and desire their concurrence.

A Message from the Legislative Council by the Honorable Mr. *De Léry*, one of the Masters in Chancery:  
LEGISLATIVE COUNCIL,  
Monday, 14<sup>th</sup> December, 1835.

*Ordered*, That one of the Masters in Chancery do go down to the Assembly and acquaint that House, that the Legislative Council has given leave to the Honorable *William Bowman Felton*, one of the Members of this House, to attend the Special Committee of the House of Assembly to whom is referred the Answer of His Excellency the late Governor in Chief of the 5<sup>th</sup> March, 1834, to the Address of that House of the 24<sup>th</sup> February, 1834, relating to grants of Lands to the Officers and Militiamen who served during the late War with the *United States*, on this day, at noon, to be examined on the subject of the said reference, if he thinks fit.

And then he withdrew.

On Motion of Mr. *Thibaudeau*, seconded by Mr. *Berthelot*,

*Resolved*, That this House will, on Wednesday next, resolve itself into a Committee of the whole House to consider whether it would not be expedient to repeal an Act passed in the fifty ninth year of the Reign of His Majesty *George* the Third, intituled, "An Act to secure the Inhabitants of the Inferior District of *Gaspé* in the possession and enjoyment of their Lands," and another Act passed in the first year of the Reign of His present Majesty, intituled, "An Act to make more effectual provision for the security of the Titles to Real Property in the Inferior District of *Gaspé*."

The House being informed that *Joseph Bouchette*, Junior, Esquire, Deputy Surveyor General, was at the door, he was called in; and at the Bar delivered, pursuant to Addresses to His Excellency the Governor in Chief, of the 20<sup>th</sup> November last, Statements respecting Lands in the augmentation of the Township of *Aston*, and in the Townships of *Arthabaska*, *Bulstrode*, *Stanfold* and *Warwick*.

For the said Statements, see Appendix (C. C.) at the end of this Volume.

Mr. *Kimber* presented to the House, the Accounts of the Commissioners for the relief of Insane, Invalids and Foundlings in the District of *Three Rivers*, from 11<sup>th</sup> October, 1834, to 10<sup>th</sup> October, 1835.

For the said Accounts, see Appendix (G.) at the end of this Volume.

*Ordered*, That the said Accounts be referred to the Standing Committee for Hospitals and Charitable Institutions.

Mr. *Wood*, from the Committee of the whole House on the Bill to extend certain privileges to the class of persons denominating themselves Methodists Protestants, reported,

VOL.—45.

*Ordonné*, Que M. *Bedard* porte le dit Bill au Conseil Législatif, et demandé son concours.

Un Bill grossoyé qui pourvoit à l'élection et à la nomination d'Officiers des Paroisses et des Villes dans les Seigneuries et Townships de cette Province, a été lu pour la troisième fois.

*Résolu*, Que le Bill passe.

*Ordonné*, Que M. *Child* porte le dit Bill au Conseil Législatif, et demande son concours.

Message du Conseil Législatif, par l'Honorable M. *De Léry*, un des Maîtres en Chancellerie:  
CONSEIL LEGISLATIF,  
Lundi, 14 Décembre 1835.

*Ordonné*, Qu'un des Maîtres en Chancellerie se rende à l'Assemblée, et informe cette Chambre, que le Conseil Législatif a permis à l'Honorable *William-Bowman Felton*, l'un des Membres de cette Chambre, d'aller, s'il le jugeait à propos devant le Comité Spécial de la Chambre d'Assemblée, auquel a été référée la Réponse de Son Excellence le ci-devant Gouverneur-en-Chef, du 5 Mars 1834, à l'Adresse de cette Chambre du 24 Février 1834, relativement aux Octrois de Terres aux Officiers et Miliciens qui ont servi dans la dernière Guerre avec les *Etats-Unis*, aujourd'hui à midi, pour être examiné sur l'objet de la dite référence.

Et ensuite il s'est retiré.

Sur Motion de M. *Thibaudeau*, secondé par M. *Berthelot*,

*Résolu*, Que, Mercredi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre, pour considérer s'il ne serait pas expedient d'abroger un Acte passé dans la cinquante-neuvième année du Règne de Sa Majesté *George* Trois, intitulé, "Acte pour assurer les Habitans du District Inferieur de *Gaspé* dans la possession et jouissance de leurs Terres," et un autre Acte passé dans la première année du Règne de Sa présente Majesté, intitulé, "Acte pour pourvoir à des dispositions plus efficaces, relativement à la conservation des Titres des Biens-fonds dans le District Inferieur de *Gaspé*."

La Chambre étant informée que *Joseph Bouchette*, Junior, Ecuyer, Député Arpenteur-Général était à la Porte, il a été appelé, et a remis à la Barre, conformément aux Adresses à Son Excellence le Gouverneur-en-Chef, du 20 Novembre dernier, des Etats au sujet des Terres dans l'augmentation du Township d'*Aston* et dans les Townships d'*Arthabaska*, *Bulstrode*, *Stanfold*, et *Warwick*.

Pour les dits Etats, voir Appendice (C. C.) à la fin de ce Volume.

M. *Kimber* a présenté à la Chambre les Comptes des Commissaires pour le soutien des Insensés, Malades et Enfants-trouvés dans le District des *Trois-Rivières*, depuis le 11 Octobre 1834, jusqu'au 10 Octobre 1835.

Pour les dits Comptes, voir Appendice (G.) à la fin de ce Volume.

*Ordonné*, Que les dits Comptes soient référés au Comité Permanent pour les Hôpitaux et Institutions de Charité.

M. *Wood*, du Comité de toute la Chambre sur le Bill pour étendre certains privilèges aux personnes qui se dénomment Méthodistes Protestans, a fait rapport, conformément

Bill pour des Officiers de Paroisses et de Villes, passé.

Message du Conseil.

Permission à l'Honorable W.-B. Felton de venir devant la Chambre.

Les Actes relatifs aux Titres des Terres dans *Gaspé*, à être considérés.

Papiers remis à la Barre:— Etats au sujet des Terres dans certains Townships.

Appendice (C. C.)

Comptes des Commissaires des Insensés et Enfants-trouvés aux *Trois-Rivières*.

Appendice (G.)

Bill des Méthodistes Protestans, rapporté.